

Date: 15 Dec. 2013

التاريخ : 15 ديسمبر 2013

Mrs. Maryem Bute AlSuwaidi
Executive Vice President
Securities & commodities Authority

سعادة/ مريم بطي السويدي المحترمة
نائب الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع

Mr. Saif Sayeh Al Mansouri
Head of Listed companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange

سعادة / سيف صياح المنصوري المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**Disclosed that The end of the sales process
and the nominal value of the shares is fully paid**

**الإفصاح عن انتهاء عملية البيع واستيفاء القيمة الاسمية
للسهم بالكامل**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،

We inform you that it was the completion of payment of the company's capital in full and we would like to clarify It was sold 13,621,177 Number of shares of a stock that is unpaid nominal value in full and the selling was at an average price per share of AED 1.42 The ratio of the number of shares sold 0.91 % of the company's capital as well as the equivalent ratio of the number of shares sold 41.55 % of the number of shares unpaid nominal value in full. Thus, the company has fully satisfied the capital and all shares have been paid in full par value.

نفيدكم بأنه تم اكتمال سداد رأس مال الشركة بالكامل ونود توضيح أنه تم بيع عدد 13,621,177 سهم من الاسهم التي لم يتم سداد الجزء الغير مدفوع من قيمتها الاسمية وتم البيع بسعر متوسط 1.42 درهم للسهم وتشكل عدد الاسهم المباعة نسبة 0.91 % من رأس مال الشركة وكذلك تعادل عدد الاسهم المباعة نسبة 41.55 % من عدد الاسهم غير المسدد قيمتها الاسمية بالكامل. وبذلك تكون الشركة قد استوفت رأسمالها بالكامل وتكون جميع الاسهم قد سددت قيمتها الاسمية بالكامل.

Note that the company has to refund the remainder of the sale to the owners of shares sold.

علما بأن الشركة قامت برد المتبقي من عملية البيع لمالكي الاسهم المباعة.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



العضو المنتدب

جمال حمد الصغير